
گروه سینما و تلویزیون -جیمی کیمل به عنوان مجری هفتادو 
دومین مراســم جوایز امی انتخاب شده اما هنوز مشخص نیست 

که این رویداد به صورت آنلاین یا فیزیکی برگزار خواهد شد.
شبکه تلویزیونی ای بی سی و آکادمی تلویزیون اعلام کردند 
که جیمی کیمل یک بار دیگر هدایت جوایز امی را بر عهده خواهد 
داشــت و مجری هفتاد و دومین دوره این مراسم در دوران کرونا 
خواهد بود. این ســومین مجری گری کیمل در این مراسم خواهد 

بود و تجربه های قبلی او به سال های ۲۰۱۲ و ۲۰۱۶ بازمی گردد.
طبق برنامه ریزی قبلی، مراسم امی روز یکشنبه بیستم سپتامبر 
)۳۰ شهریور( از ای بی سی روی آنتن می رود؛ اما فراتر از این هنوز 
جزئیاتی اعلام نشده و در آینده جزئیات دیگر مشخص می شود.

کیمل که تهیه کننده اجرایی جوایز امی امســال هم خواهد بود، گفت: »نمی دانم کجا این کار را انجام خواهیم داد یا چطور انجامش 
می دهیــم یــا اصلًا چرا داریم این کار را می کنیم، اما قرار اســت این کار را بکنیــم و من مجری برنامه خواهم بود«.به گفته منابع آگاه، چند 
ســناریوی مختلف برای جوایز امی امســال در نظر گرفته شده است. یکی از آن ها یک نسخه کاملًا مجازی و دیگری یک رخداد فیزیکی 

است که می تواند از تعدادی از عناصر مجازی یا غیرمعمول استفاده کند.
کری برک رئیس ای بی سی انترتینمنت گفت: »می دانیم جیمی کیمل یک نمایش امی کاملًا سرگرم کننده، جالب و تکان دهنده برگزار 
خواهد کرد. او حقیقتاً استاد مراسم  این چنینی است و این صنعت و افرادش را دوست دارد. درست همانطور که جیمی طی ماه های اخیر 
با برنامه خودش این کار را انجام داده، با احساس و شوخ طبعی سراغ این رخداد مهم هم خواهد رفت و لذت و خوش بینی به شدت مورد 
نیاز را به همکاران ما در تلویزیون و بینندگان در خانه منتقل می کند«.کیمل از اواخر ماه مارس تا به حال برنامه »جیمی کیمل لایو« خود را از 
خانه برگزار کرده و به این ترتیب به تهیه برنامه تحت این شرایط خاص عادت کرده است. فراتر از این برنامه که حالا در هجدهمین فصل 
خود به سر می برد، کیمل اخیراً مجری و تهیه کننده اجرایی »چه کسی می خواهد میلیونر باشد« بود که اخیراً ای بی سی آن را برای یک فصل 
دیگر تمدید کرد.کیمل همچنین تا به حال دو بار مجری برنامه اسکار بوده و یک بار مجری رویداد شام انجمن خبرنگاران کاخ سفید در 
واشنگتن بوده است. ماه دسامبر گذشته او کتاب کودکان خود با عنوان »غاز جدی« منتشر کرد. این کتاب حالا به لیست پرفروش ترین های 

نیویورک تایمز رسیده و تمام درآمد آن وقف بیمارستان کودکان لس آنجلس و بیمارستان های کودکان سراسر کشور می شود.

گروه سینما و تلویزیون -غلامرضا آزادی گفت: در سینما 
هیچکدام از اســطوره های ایرانی آنچنان نمود ندارد اما ما سعی 

کردیم قهرمان ایرانی را به خوبی نشان بدهیم.
غلامرضا آزادی کارگردان ســینما درباره آخرین وضعیت 
تولید »حماســه آرش کمانگیر« گفت: تولید این اثر را در بخش 

انیمیشن از سر گرفتیم.
او با اشاره به ویژگی های این فیلم بیان کرد: قرار بود برای 
بخش پس زمینه فیلم سفری به شمال داشته باشیم و فیلمبرداری 
انجام دهیم، اما از آنجایی که طبیعتش دگرگون شده است تصمیم 
گرفتیم این قسمت را هم با ساخت انیمیشن پیش ببریم که بسیار 

جذاب و دیدنی تر می شود.
آزادی افزود: به شخصه در حوزه انیمیشن هم درس خوانده ام و هم تدریس کرده ام، اما انیمیشن کامپیوتری که الان در دسترس 

قرار دارد بسیار گسترده، مفید و قابل کشف است حیف که جامعه ما فقط برای چت کردن و مسائل کوچک از آن بهره می برد.
کارگردان ســینما درباره ویژگی های محتوایی انیمیشــن »حماسه آرش کمانگیر« گفت: ما انیمیشینی کار می کنیم که به آن گیمی 
می گویند و مانند سوپرمن جلوتر از زمانه خودش حرکت می کند که این برای بچه ها جذاب خواهد بود و تولید آن نیاز به زمان بیشتری 
دارد به همین علت ساخت این فیلم طولانی شده است ضمن اینکه اگر توجه کنید در کل سینما هیچکدام از اسطوره های ایرانی آنچنان 
نمود پیدا نکرده است چنانچه جومونگ را به رستم و سهراب ترجیح می دهیم، ولی ما سعی کردیم اسطوره و قهرمان ایرانی را به خوبی 

و قهرمانانه نشان بدهیم.
این کارگردان ادامه داد: از سویی تا به حال سعی شده رستم و سهراب بیشتر نشان داده شود و از آرش کمانگیر غافل شده بودند، 

ولی ما چنین کاری نکردیم و در دل قصه ایثارگری آرش کمانگیر و بازگو کردن تاریخ و فرهنگ ایرانی را به خوبی نشان دادیم.
آزادی عنوان کرد: این فیلم که محتوایی تازه دارد بدون هیچ کمکی و در بخش خصوصی برای نسل جدید و حتی دیگر نسل ها 
ساخته می شود و ماندگار خواهد بود و از همه مهمتر اینکه قصه قهرمان دارد حلقه مفقوده ای که سالهاست کمبودش در سینما احساس 
می شود.این کارگردان بیان کرد: در این فیلم خیلی بیشتر از بخش مالی، به حوزه آموختن توجه دارم مقوله ای که در دیگر آثارم نیز مشاهده 
می شود. در هر صورت از تولید این فیلم خوشحالم و امیدوارم خروجی مثبتی داشته باشد البته که حس خودمان به شدت مثبت است.

گروه سینما و تلویزیون - به هنگام 
پخش سریال »بزنگاه« از سال ۱۳۸۷ از شبکه 
۳ سیما هجمه ای از انتقادات به ساخته رضا 
عطاران وارد آمد و حتی بودند کســانی که 
توقف این مجموعه تلویزیونی را طلب می 
کردند. گذشت زمان اما، به اثبات رساند نقاط 
قوت و تمایز بزنگاه را در قیاس با سریال های 
طنزی که بعدها ساخته شد و همچنان گاه و 

بیگاه تولید می شود.
اعتیاد، معضل خانمان ســوزی است 
که درباره اثرات ســوء و نارســایی هایش 
قلمفرسایی ها شده و فیلم ها و سریال های 
متعددی ساخته و در معرض دید مخاطبان 
قرار گرفته است. اما قرار نیست برای سخن 
گفتن از این دشمن انسان و جامعه، همیشه 
»آینه عبرت« ساخت و به سراغ کاراکترهای 
بــه تیپ پهلوزده ای همچون »آتقی« رفت. 
»نادر« سریال بزنگاه هم معتاد است؛ اما بسان 
بســیاری از گرفتاران به افیون، نه مشخصه 
ظاهری ویژه ای از این بابت دارد و نه اصولا 
از ابتلایش به این ســم مهلک، پشــیمان و 
تواب. او انســانی خاکستری و چندوجهی 

اســت، مثل همه آدم های این جامعه. نادر 
همان اندازه که می تواند آنقدر قسی القلب 
و پول دوست باشد که برادرش را بر سر ارث 
و میراث از پشــت بام به پایین پرتاب کند یا 
به خاطر مال دنیا مراسم ختم پدرش را بهم 
بریزد، در عوض قادر اســت در مواجهه با 
دختر خردسالش نهایت صبر و حوصله را به 
خرج دهد و از باب مودت و رفاقت با او وارد 
شــود. و قضا را ببین، در نهایت تنها عامل و 
موتور محرکه ای که می تواند نادر را مجاب 
کند اعتیاد را کنار بگذارد، همین وجود دختر 

دردانه اش »درسا« است.
رضا عطــاران در مقــام کارگردان و 
بازیگر نقش نادر در سریال بزنگاه، معضلات 
فردی و اجتماعی برآمده از اعتیاد را به سخره 
می گیرد و البته گاهی هم زیادی با آن شوخی 
می کند، تا جایی که به مرز عادی جلوه دادن و 
قبح زدایی این دست انداز اجتماعی نزدیک 
می شود. با این حال، گذر زمان نشان داد که 
بزنگاه نه تنها ساختارشکنی سویی نداشته که 
حتی معضلات اعتیاد را به شکل واقعی و بی 
پرده به تصویر کشیده است، گیرم که کمی 

چرک و از چهارچوب بیرون زده.
ســریال بزنگاه شــاید در قیاس با دو 
مجموعه قبلی کارگردانش »خانه به دوش« 
و »متهم گریخت« اثری ضعیف تر باشد، که 
هست اما به لحاظ ساختاری از ویژگی های 

ممتازی منتفع است. 
بزنگاه بر عکس بسیاری از سریال های 
ساخته شــده در ژانر کمدی که بیش و کم 
تمام بار طنز اثر را بر دوش یک کاراکتر هوار 

می کنند، این مســئولیت را به نسبت تقریبا 
مســاوی بین چهار شخصیت اصلی نادر، 
صابر، توفیق و بهجت تقســیم کرده است. 
این رســالت حتی بر عهــده کاراکترهای 
فرعی تر ســریال مثل فریده )سوسن پرور( 
و کامران )علی صادقی( هم گذاشــته شده 
است. بر مبنای این قاعده مبارک، همان قدر 
که خونسردی نادر می تواند خنده دار باشد، 
زرنگ بازی هــای توفیق هم لبخند بر لب 

مخاطب می نشاند، یا طماعی ها و تمارض 
های صابر یا حرص و جوش خوردن های 
بهجت و یا حتی ســبک سری های فریده 

و کامران.
عطاران توانسته در مجموع بازی های 
مقبول و مطلوبــی را از بازیگرانش بگیرد. 
در این میان اما، حســاب دو نفر جداست؛ 
مرجانــه گلچین که در بزنــگاه برای اولین 
مرتبه، شــمایلی جدید از خود را در قامت 
یــک زن پر جنب و جــوش به نمایش می 
گــذارد و به نوعی، خــرق عادت کرده و از 
نقش های همیشــگی اش فاصله می گیرد 
)بماند که بعدها این کاراکتر را از فرط تکرار، 
به مرز ملال آوری می رســاند( و غلامرضا 
نیکخواه که با کاراکتر توفیق یکی از بهترین 
نقش آفرینی های همه دوران فعالیت حرفه 
ای خود را رو می کند و مخاطب را غافلگیر 
و شگفت زده. نیکخواه از معدود بازیگران 
عرصــه طنز ایران اســت که می تواند تیپ 
ســازی کند، بدون آن کــه حاصل کارش 
تکراری و کلیشــه ای و شعارزده و حوصله 
بر باشد.سریال بزنگاه همچنین ابزاری است 

برای معرفی و رشــد و نمــوی بازیگری 
ناشــناخته اما مستعد؛ سوسن پرور. پرور با 
قبول نقش آفرینی در قالب کاراکتر خاص و 
پرحاشیه فریده، ریسک بزرگی را در ابتدای 
مسیر بازیگری اش در تلویزیون به جان می 
خــرد و البته نتیجه خوبی و قابل قبولی هم 
می گیرد.ســوژه خلاقانه و ساختارشکنانه، 
قصه به نســبت جذاب، خلق کاراکترهای 
خاکســتری و ملموس، شخصیت پردازی 
های اصولی و منطقی، نگاه توامان به کمدی 
موقعیت و کلام، بازیگران مجرب و توانا در 
حوزه طنز و کارگردانی و هدایت درست و 
هوشمندانه کارگردان، از سریال بزنگاه اثری 
جذاب و مخاطب پســند ساخته است که 
تماشای دوباره اش پس از گذشت ۱۲ سال 
از پخــش اولیه اش، نــه تنها خالی از لطف 
نیســت که می تواند جذاب و نوستالژیک 
هم باشد.آخرین ســریال رضا عطاران در 
تلویزیون این شبها روی آنتن شبکه خاطره 
ســاز آی فیلم است تا مخاطبانش هر شب 
راس ســاعت ۲۱ به تماشــای یک سریال 

کمدی خوب و البته جسورانه بنشینند.

جیمی کیمل مجری هفتاد و دومین جوایز امی در دوران کرونا شد تولید »حماسه آرش کمانگیر« از سر گرفته شد

»بزنگاه«، چرک اما واقعی

گــروه ســینما و تلویزیــون - 
امیرحســین انصافی گفت: »کووید ۱۸« 
به غفلت های انسانی و سهل انگاری های 
رفتــاری اجتماعی مــا در مقابل بیماری 

»کووید ۱۹« بازمی گردد.
امیرحسین انصافی کارگردان حاضر 
در طرح »من، تو،ما؛ تئاتر، زندگی،کرونا« 
درخصــوص نمایش خود گفت:»کووید 
۱۸« نام نمایشــی است که در طرح »من، 
تو، ما؛ تئاتر، زندگی، کرونا« اجرا می شود 
این نمایش به غفلت های انســانی و سهل 
انگاری هــای رفتــاری اجتماعــی ما در 
مقابل بیماری »کووید ۱۹« بازمی گردد و 
می گوییم اگر این غفلت ها انجام نمی شد، 
شاید بیماری »کووید ۱۹« وجود نداشت. 

بیماری »کووید ۱۸« به مراتب سخت تر از 
بیماری »کووید ۱۹« است.

وی افــزود: این بیماری  اول مغز را 
از کار می انــدازد ودیگر به هم نوع خود 
فکر نمی کنید، بعد قلبت را از کار می اندازد 
و دیگر قلبت برای هموطن و همشــهری 

خود نمی تپد. 
این ســهل انگاری ها ســبب شیوع 
ویروس خواهد شــد. یک نگاه انتقادی 
در ایــن نمایش وجــود دارد و علی رغم 
موضــوع و دغدغــه روز اجتماعی، این 
نمایش در قالب نمایش سنتی و طنز های 
سیاه بازی حاجی اجرا می شود.انصافی در 
خصوص اســتقبال تماشاگران از نمایش 
»کووید ۱۸« گفت: اســتقبال تماشاگران 

بی نظیر بود. نخستین بار است که نمایش 
میدانی و خیابانی در محوطه مجموعه تئاتر 
شهر به صورت استیج برگزار می شود که به 
دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی است 
و بــرای اولین بار برای تماشــای نمایش 
میدانــی صندلی چیده شــده که حدود 
۱۰۰ صندلی برای تماشاگران وجود دارد 
تا با رعایت فاصله اســتاندارد به تماشای 

نمایش ها بنشینند. 
نکته جالب اینجاســت که اجتماع 
تماشــاگران ورای صندلی ها به صورت 
کلونی نیست و اگر مشاهده شود همکاران 
مجموعه تئاتر شهر تذکر می دهند و مردم 
رعایــت می کنند. به نظر من این شــور و 
اســتقبال بی نظیر بوده اســت.کارگردان 

نمایــش »کووید ۱۸« با اشــاره به اینکه با 
اجرای نمایش هــای میدانی موافق بوده، 
بیان کرد: به نظر من اجرای این نمایش ها 
بهترین شــروع ممکن بود، زیرا در بلک 
باکس ها به دلیل نبود تهویه های مناســب 
امکان اجرای نمایش وجود نداشــت و با 
وجودخطرات بیمــاری نمی توان در این 
بلــک باکس ها حتی با نصف ظرفیت هم 
اجرا رفت.  خاستگاه نمایش میدانی فضای 
باز است و بهترین شرایط آن اجرا به همراه 

رعایت پروتکل های بهداشتی است.
انصافی درخصــوص کار های آتی 
خود گفت: من  ســه  نوبت نمایش  برای 
فروردین، اردیبهشت و مرداد داشتم که با 
شــیوع بیماری این نوبت ها جا به جا شد. 
در مهر و آبان ماه نمایشی به نام »بابا کرم« 
که برگزیده جشنواره آیینی و سنتی است 
را به اجرا می برم، بهمن و اســفند ماه هم 
نمایش دیگری به نام »خفتگان« را دارم که 
از کار های برگزیده جشنواره آیینی و سنتی 

اســت و نمایش »بازرس« که ایرانی شده 
نمایش بازرس گوگول است و با حضور 
هنرمندان مطرح کشور در مجموعه تئاتر 

شهر اجرا خواهد شد.

امیرحسین انصافی:

»کووید ۱۸« مغز را از کار می اندازد!

گروه سینما و تلویزیون -فیلم سینمایی »یلدا« سومین ساخته داستانی مسعود بخشی 
به بخش اصلی جشنواره فیلم اسپلت کرواسی راه یافت.

جشــنواره مدیترانه ای اسپلت کرواسی که از ۱۲ تا ۲۱ تیرماه در دومین شهر بزرگ 
کرواسی برگزار می شود، مهمترین رویداد فرهنگی آدریاتیک به شمار می رود و هر سال 

گزیده برترین آثار سینمای اروپا و جهان را به نمایش در می آورد.
امسال در بخش اصلی فیلم های بلند، ۱۰ فیلم انتخاب شده و »یلدا« محصول مشترک 
ایران، فرانســه، آلمان، ســوییس، لوکزامبورگ و لبنان در کنار مادرسالار )ژور پالوویچ، 
کرواســی(، یک پسر )مهدی برســاوی، تونس و فرانسه(، سول )کارلو سیرونی، ایتالیا و 
لهستان(، پشه )ژائو پینتو، پرتقال(، دو نفر ما )فلیپو منگتی، فرانسه(، قصه های بد )فابیو و 
دامیانو داینچنزو، ایتالیا و سوییس(، داستان های هویت )فرناندا والادس، مکزیک(، لورونا 
)جارو بوستامانته، گواتمالا( و سرقت قرن )آریل وینوگراد، آرژانتین( به نمایش درمی آید.

تاریخ نمایش »یلدا« یکشــنبه ۱۵ تیرماه ســاعت ۲۱:۳۰ و در سالن بزرگ و روباز 
ســینما باسویچه خواهد بود. این فیلم همچنین برای پخش سینمایی در کشور کرواسی 

خریداری شده است.
بازیگران فیلم عبارتند از:صدف عســگری، بهناز جعفــری، بابک کریمی، آرمان 
درویش، فروغ قجابگلو، فرشته حسینی، زکیه بهبهانی، حسن جودکی، رامونا شاه، محمد 

ساربان، کمال هاشمی، بهرام افشار، فقیهه سلطانی و با حضور فرشته صدرعرفایی.
»یلدا« به تهیه کنندگی علی مصفا و با مشــارکت موسســه فرهنگی مستقل بن گاه 
)مسعود و محمود بخشی( از اول تیرماه در سینما های هنر و تجربه کشورمان نیز به نمایش 

عمومی درمی آید.

گروه سینما و تلویزیون - علی مسعودی )مشهدی( کارگردانی سریالی با نام موقت 
»نوروز رنگی« را بر عهده گرفت.

علی مســعودی )معروف به مشهدی( کارگردان و نویسنده سریال های تلویزیونی 
درباره فعالیت های اخیر هنری خود گفت: این روز ها در حال نگارش سریالی با نام موقت 

»نوروز رنگی« هستم که قرار است، برای نوروز سال آینده ساخته شود.
وی ادامه داد: این سریال کمدی است و داستان آن در فضای اسفند ۶۶ تا نوروز ۶۷ 
می گذرد. فیلمنامه این سریال تلویزیونی در ۱۷ قسمت نوشته می شود و تاکنون ۱۰ قسمت 

آن به نگارش درآمده است. به زودی پیش تولید آن آغاز می شود.
مسعودی در پایان عنوان کرد: اکبر تحویلیان تهیه کننده این سریال است؛ سید حسام 
مرتضوی هم مجری طرح و مدیر تولید پروژه است. خودم هم کارگردانی آن را بر عهده 
دارم و این سریال محصول سیمافیلم است. این کارگردان درباره زمان پخش سریال »آخر 
خط«  به نویسندگی خود عنوان کرد: آن طور که شنیده ام قرار است به زودی پخش شود.

گروه سینما و تلویزیون - بیش از ۱۳ هزار نفر متقاضی شرکت در فصل های جدید 
مسابقه »شهروند و مافیا« هستند که فرایند ثبت نام ۳ هزار نفر آن ها انجام شده است..

تاکنون بیش از ۱۳ هزار نفر متقاضی شرکت در فصل های جدید مسابقه »شهروند و 
مافیا« بوده اند. این روز ها عوامل این برنامه در حال برگزاری مرحله انتخابی سه فصل جدید 

آن هستند و تاکنون بیش از ۳۰۰۰ نفر ثبت نام خود را نهایی کرده اند.
در فصل پنجم برنامه »شهروند و مافیا« روند کارشناسی و داوری بازی های انتخابی 

پیچیده تر و دشوارتر خواهد بود.
بر اساس این گزارش، مرحله انتخابی مسابقه شامل دو بازی با سبک های متفاوت 
است که در بازی اول قدرت تشخیص، استدلال، سناریو، کار تیمی و نقش آفرینی شرکت 
کنندگان بررسی می شود. کسانی که بتوانند در این معیار ها خوب عمل کنند، نمره بهتری 
دریافت می کنند. در بازی دوم بیش از هر چیز تشخیص، سناریو و هوش هیجانی بازیکنان 

مورد بررسی قرار می گیرد و چهار داور نفرات برگزیده را معرفی می کنند.

گروه ســینما و تلویزیون - شورای پروانه نمایش فیلم های سینمایی برای ۲ فیلم 
»یازده ســالگان« و »گربه ســیاه« مجوز نمایش صادر کرد و فیلمنامه »صحنه زن« نیز وارد 

مرحله پیش تولید شد.
به گزارش روابط عمومی ســازمان امور سینمایی و سمعی بصری، شورای پروانه 
نمایش فیلم های سینمایی در جلسه اخیر که با حضور اکثریت اعضا برگزار شد، با مجوز 
نمایش برای دو فیلم یازده ســالگان به تهیه کنندگی ،کارگردانی و نویســندگی هوشنگ 
درویش پور  و فیلم سینمایی گربه سیاه به تهیه کنندگی بهرام رادان، کارگردانی کریم محمد 

امینی و نویسندگی علی اصغری با درجه بندی سنی ۱۲+ موافقت کرد.
همچنین مشاور رسانه ای پروژه سینمایی صحنه زن، پروانه ساخت فیلمنامه این اثر 
به نویسندگی و کارگردانی علیرضا صمدی و به تهیه کنندگی مجید رضابالا صادر و فیلم 

وارد مرحله پیش تولید شد و عوامل در حال مذاکره با بازیگران فیلم هستند. 
صمدی که پیش از این فیلم بی نامی را ساخته بود، بار دیگر فیلمنامه ای اجتماعی را 

انتخاب کرده است که البته فضایی متفاوت نسبت به اثر قبلی دارد.

گروه سینما و تلویزیون -فصل دوم مجموعه نمایشی »در کنار هم« اوایل تیرماه 
به جدول پخش برنامه های شبکه دو می پیوندد.

»در کنار هم« عنوان یک مجموعه نمایشی طنز است که در دل ماجرا های خود 
به صورت غیرمستقیم به سبک های فرزندپروری و جلوگیری از آسیب های اجتماعی 

می پردازد. این مجموعه اوایل تیرماه از شبکه دو پخش می شود.
در خلاصه فصل دوم این مجموعه آمده: سهراب و خانواده به ساری نقل مکان 
کرده اند و به همراه آقاجون و عزیز زندگی می کنند. آقاجون خانه  قدیمی اش در تهران 
را به پسر دیگرش سیاوش سپرده و سیاوش به همراه خانواده در آنجا زندگی می کند. 
در این بین کیارش دلباخته  دخترعمویش شــیرین می شــود و مراسم عقد و عروسی 
در خانه  قدیمی برگزار می شــود. بر اثر اتفاقاتی که رخ می دهد خانواده  سهراب فعلًا 
نمی توانند به ســاری برگردند و می بایســت مدتی در کنار خانواده  سیاوش در خانه  
قدیمیِ آقاجون به صورت مشترک زندگی کنند. این اتفاق باعث رخ دادن داستان های 

مختلف در این فصل خواهد شد.
این برنامه کاری است از گروه خانواده به تهیه کنندگی آرزو ابوحمزه که به زودی 

از شبکه دو روانه آنتن خواهد شد.

»یلدا« به جشنواره فیلم اسپلت کرواسی
 راه یافت

علی مشهدی سریال کمدی می سازد

ثبت نام بیش از ۳ هزار نفر برای حضور 
در مسابقه »شهروند و مافیا«

»یازده سالگان« و »گربه سیاه« مجوز 
نمایش گرفتند

پخش فصل دوم مجموعه »در کنار هم« 
در آینده ای نزدیک
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گروه ســینما و تلویزیون - همه 
بازیگران مشــهور به کلاس بازیگرانی 
نرفته اند؛ بلکه استعدادشان به آن ها کمک 

کرده تا در این زمینه بدرخشند.
بســیاری از بازیگران سطح بالای 
هالیــوود بــدون آنکه بــه کلاس های 
بازیگری بروند، وارد این عرصه شــده 
اند. مثل شــارلیز ترون که حرفه دیگری 
را برای خود در نظر داشت، اما زمانی که 
مشغول کلنجار رفتن با یک کارمند بانک 
بود، توسط یک استعدادیاب کشف شده 

و وارد دنیای بازیگری شد.

در اینجــا نمونه ای از این بازیگران 
را معرفی می کنیم تا بدانید همیشــه برای 
تبدیل شــدن به یک فوق ستاره نیازی به 

کلاس  بازیگری نیست.
تام کروز

تام کروز از کودکی به فیلم ها علاقه 
داشــت، اما زمانی که پــدر و مادرش از 
یکدیگر جدا شــدند، شــرایط برای او 
سخت شد. تام در دوران دبیرستان نقشی 
در یک تئاتر بازی کرد که اوضاع بهتری را 
برای وی رقم زد و او برای ادامه بازیگری 
به نیویورک رفــت. ۶ ماه بعد او در یک 

فیلم سینمایی نقش قابل توجهی گرفت 
و نهایتــاً در دهه نــود میلادی به یکی از 
پردرآمد ترین بازیگــران هالیوود تبدیل 

شد.
جیم کری

او در زمــان نوجوانــی بــه همراه 
خانواده اش در یک ون زندگی می کرد و 
در رویای یک زندگی موفق بود. پدرش 
شــغل خود را از دســت داد و به همین 
خاطر جیم مجبور شد به همراه خانواده 
خود ســرایدار یک کارخانه شوند. او در 
۱۶ سالگی برای کمک به خانوده، مدرسه 

را ترک می کند. ســپس در چندین نقش 
کوتاه بازی می کند، اما به مرور نقش ثابتی 
در یک سریال تلویزیونی به وی می رسد. 
او در ادامه به موفقیت های بیشــتری نیز 
رسید و این در حالی است که ذره ای پول 

بابت کلاس های بازیگری خرج نکرد.
مگ رایان

مــگ رایان از کنتیکت به نیویورک 
می رود تا در رشــته خبرنگاری تحصیل 
کنــد. زمانی که در نیویــورک بود برای 
حضور در چند تبلیغ و برنامه تلویزیونی 
حضور پیدا کرد. فعالیت او به دنیای سینما 

هم کشیده شد و او دانشگاه را برای بازی 
در یک فیلم سینمایی رها کرد و اکنون در 
کارنامه وی نقش های اصلی در فیلم های 

برجسته  دیده می شود.
جانی دپ

جانی دپ که تا ســن ۱۲ ســالگی 
۲۰ بــار محل زندگی اش را تغییر داد، به 
کالیفرنیا رفت تا در زمینه موسیقی فعالیت 
کند. او در ابتدا یک فروشــنده تلفنی شد 
و از ایــن طریق خودکار فروخت. زمانی 
که مشغول این کار بود، دوست صمیمی 
اش نیــکلاس کیج او را بــه مدیر برنامه 

هایش معرفی کرد و اینگونه پای دپ هم 
به سینما باز شد.
برد پیت

پیت در زمان نوجوانی میزوری را 
به مقصد هالیوود ترک کرد تا بتواند یک 
بازیگر شود. او وقتی در لس آنجلس بود 
به یک رســتوران رفت و زمانی که منتظر 
رسیدن ســفارش خود بود، چشمش به 
یک آگهــی برای یک نقــش اضافه در 
یــک فیلم خورد. ثبت نام و در این نقش 
کوچک بازی کرد. او در طول چهار سال 
بعــد از این اتفــاق در چند فیلم و برنامه 

تلویزیونــی نقش های کوتاه بازی کرد تا 
اینکه با گرفتــن نقش های مهم اکنون به 
یکی از ســتاره های هالیوود تبدیل شده 

است.
کریستین بیل

بیل زمانی که ۱۶ ســاله بود، حرفه 
خود را با حضور در تبلیغات تلویزیونی 
آغاز کــرد. او به خاطر بــازی در نقش 
بتمن در فیلم سینمایی »شوالیه تاریکی« 
معروف اســت، امــا برای شــیوه ویژه 
بازیگری خود نیز شــناخته می شود. او 
دست به هر تغییری در خود می زند تا به 

بهترین شکل ممکن، نقشش را بازی کند.
راسل کرو

او بــه خاطــر بــازی در نقــش 
ماکسیموس در فیلم سینمایی »گلادیاتور« 
به شــهرت رسید و یک جایزه اسکار نیز 
برای آن دریافت کرد. راسل زمانی که ۱۶ 
ســاله بود مدرســه را ترک کرد تا به یک 

بازیگر تبدیل شود. 
سرنوشت راســل کرو او را پیش 
روی فیلم هــای خوبی مثل »گلادیاتور«، 
»ذهن زیبــا« و ده ها مورد دیگر قرار داده 

بود.

بازیگران هالیوودی که بدون کلاس بازیگری، در جهان شناخته شدند

پورفرج گفت: نسل بازیگران نیاز به یک پوست اندازی دارد البته به این معنی نیست که بازیگران قدیمی تر نباشند بلکه در کنار یکدیگر خروجی مثبت تری داشته باشند.

سعی می کنم نقش های متفاوتی ایفا کنم
بازیگر »مغزاستخوان« عنوان کرد:

گروه ســینما و تلویزیــون- نوید 
پورفرج بازیگر سینما درباره روند کاری این 
روز های خود گفت: تا جایی که امکان دارد 
در منزل به سر می برم و در حال فیلم دیدن، 
کتاب خواندن، ورزش و ... هستم، چون تمام 
تلاشم این است که نسبت به کار های قبلی 
پیشرفت داشته باشم و امیدوارم جدیدترین 
پروژه به گونه ای باشــد که با نقش چالش 
برانگیزی روبرو شــوم تــا بتوانم خودم را 

محک بزنم.
بازیگر »مغز های کوچک زنگ زده« 
در پاســخ به این ســوال که ایفا و انتخاب 
نقش هــای متفاوت تا چه حد بــرای او از 
اهمیت برخوردار است، بیان کرد: یک سری 
از دوســتان می گفتند بیشتر نقش ها برون 
گراست، اما من به آن ها می گفتم اشکالی در 

این موضوع نمی بینم، چون مهم تفاوت در 
ایفای آن هاست چنانچه در دنیای واقعی هم 
بیش از هشتاد درصد مردم برون گرا هستند 

و از هرکدام شخصیتی متفاوت می بینیم.
او افزود: تمام تلاشــم این اســت که 
بتوانــم نقش های متفاوتی را انتخاب و ایفا 
کنم، ولی اگر این اتفاق نیفتاد سعی می کنم در 
اجرا متفاوت باشم. در چند سال اخیر هم این 
رویکرد را پیش گرفتم و البته بســیار دشوار 
است، چون حس می کنم لب مرزشخصیت 
پــردازی حرکــت می کنم مــرزی که با 
کوچکترین اشــتباه شما را در دام بازی های 
تکراری می اندازد و بسیار باید مراقب بود، 
امیدوارم بتوانم تفاوتی که مد نظرم است را 

به وجود بیاورم.
پورفــرج با تایید ایــن مطلب که هر 

بازیگری برای پیشــرفت نیــاز به بالا بردن 
سطح دانش، ورزش، تمرینات بیان و در کل 
رعایت اصول بازیگری در همه سطوح دارد، 

گفت: اگر بازیگری قرار باشد این کار ها را 
انجام ندهد قطعا چیزی برای ارائه نخواهد 
داشــت و برای ورود به سینما و ماندگاری 

باید دست به دامن معجزه شود.
بازیگر »مغز استخوان« درباره ریسک 
پذیری بیشــتر کارگردان هــا برای معرفی 
بازیگران جدید و مســتعد بیان کرد: به طور 
قطع سینما به این ریسک پذیری نیاز خواهد 

داشــت، چون نســل بازیگران نیاز به یک 
پوست اندازی دارد البته به این معنی نیست 
که بازیگران قدیمی تر نباشند بلکه در کنار 

یکدیگر می توانند خروجی بسیار مثبت تری 
داشته باشند و همه خوشحال خواهند شد، 
ولی باید به این موضوع هم توجه داشــت 
که بازیگر مستعد به شدت کمیاب است و 
به راحتی پیدا نمی شود پس می توان گفت 
برای معرفی بازیگر نیاز به چند اتفاق داریم 
یعنی هم ریســک پذیری نیاز اســت و هم 
بازیگری که ســطح خود را بالا برده باشد تا 

بتواند انتخاب شود و مهمتر از همه 
پروتکلــی که این دو طیف را به هم 

برساند.
پورفــرج در خصوص تاثیر 
تئاتر در شــکل گیری یک بازیگر 
حرفه ای بیان کــرد: در این زمینه 
نمی توانم درباره همه نظر بدهم، اما 
به شخصه منتظر نقشی خوب فارغ 
از بلند یا کوتاه بودن در تئاترهستم 
تا با جان و دل اعلام همکاری کنم، 
ولی تا الان کار هایی که پیشنهاد شده 

را دوست نداشتم و رد کردم. 
در کل رفتــن روی صحنــه 

تئاتــر موقعیــت ویژه ای اســت که 
بــرای پرورش هر بازیگری می تواند 

تاثیرگذار باشد.

بــرای معرفی بازیگر نیاز بــه چند اتفاق داریم یعنی هم ریســک پذیری 
نیاز اســت و هم بازیگری که ســطح خــود را بالا برده باشــد تا بتواند 
انتخاب شــود و مهمتر از همه پروتکلی که این دو طیف را به هم برســاند.
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